
Egenvurdering 

• I dette prosjektet har vi lagd en solid framfangs plan som vi skulle følge gjennom hele prosjektet. 

Enkelte ting og endringer av design sent ute i prosjektet etter ett møte med Moonshine 

Solutions førte til at denne ikke kunne følges helt etter planen.  

• Kovid har ført til at 99% av skriving og gjennomføring av prosjektet har blitt foretatt seperat. 

Hvis dette ikke hadde vært et hinder hadde kanskje oppgave sammarbeidet vært litt bedre.  

 

• Sammarbeidet i gruppen har vært greit underveis men ebbet litt ut mot slutten. Der det var en 

ugjevn forståelse for mengden arbeid man måtte legge inn i rapporten, og hva som skulle 

vektlegges.  

 Hva kunne vi ha gjordt bedre. 

• Forholdt oss til framdriftsplanen litt bedre 

• Oftere hatt møter med hverandre der man passer på at arbeid blir gjordt og at man passer på at 

arbeidsmengden er fordelt likt innad i gruppen.  

• Manglende erfaring med latex gjorde at det var en del tekniske problemer som tok mere tid enn 

først anntatt.  

Ting vi har gjordt bra. 

• Underveis har vi hatt et veldig godt sammarbeid med moonshine solutions der vi har hatt fysiske 

møter med de på deres kontorer. Der har vi hatt en veldig god tone og vi har kunnet diskutere 

ideer og få en dypere forståelse fra fagfolk.  

• Vi begynnte prosjektet tidlig og kom fort opp med problemstilling og potensielle løsninger.  

• Vi har tatt i bruk teams som et digitalt hjelpemiddel der vi har organisert all informasjon 

nødvendig for at dette prosjektet skulle bli gjennomført 

• Bruken av Inventor istedenfor å brue creo parametrics var ett godt valg og dette har vi 

gjennomført veldig bra.  

• Alt i alt, levert det som var forventet av oss. 
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